

Date: 08/12/2022 Ref: 1023/2022

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani Director of Market Operation & Control Department Oatar Exchange

Greetings,

Subject: Notification

We, Al Meera Consumer Goods Company QSPC (the "Company"), submit to the Oatar Financial Markets Authority (the "Authority") and the Qatar Exchange ("Exchange") this letter in order to comply with Article (80) of the Authority's Offering and Listing Rulebook of Securities, which requires notifying the Authority and the Exchange immediately of all events or information that may affect the securities prices.

We would like to inform you the issuance of the judgment in the appeal and grievance No. (1327/2022 - 230/2022) in which the Al Meera consumer goods company is the appellant against Mr. Mohamed Naser Al-Qahtani, where the Civil Court of Appeal decided on 11/28/2022 in appeal No. 1327/2022 to accept the appeal in form and support the appealed judgment, and obligated the appellant to pay the expenses, and in the grievance to accept it in form, and reject it, and obligated the appellant to pay the expenses. Noting that the appealed judgment (initial) decided to compensate Mr. Mohamed Naser Al-Qahtani with amount received by each member of the Board of Directors for the years 2019 and 2020, with a total amount of 1,650,000 QAR, in addition to a total amount of 100,000 QAR as compensation, where Al Meera is currently conducting cassation procedures.

or enquiries.

التاريخ : 2022/12/08

رقم الإشارة: 2022/1023

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بور صة قطر

تحمة طسة وبعد،

الموضوع : إخطار

المحترم

نحن، شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق. ("الشركة")، نقدم إلى هيئة قطر للأسواق المالية ("الهيئة") وبورصة قطر ("البورصة") هذه الرسالة تفعيلاً لأحكام المادة (80) من نظام الهيئة لطرح وإدراج الأوراق المالية، الذي يتطلب إخطار الهيئة والبورصة وعلى الفور بجميع الأحداث أو المعلومات التي قد تؤثر على أسعار الأوراق المالية.

وعليه يرجى الإحاطة بصدور الحكم في الإستئناف والتظلم رقم (2022/1327 - 2022/1327) والمستأنفة فيه شركة الميرة ضد المستأنف ضده السيد/محمد ناصر القحطاني، وقد قررت محكمة الإستئناف المدنية بتاريخ 2022/11/28 في الإستئناف رقم 2022/1327 بقبول الإستئناف شكلاً وتأييد الحكم المستأنف، وألزمت المستأنفة بالمصاريف وفي التظلم بقبوله شكلاً ، وبرفضه كما ألزمت المتظلمة بالمصاريف. علماً أن الحكم المستأنف (الإبتدائي) قضى بتعويض السيد/ محمد ناصر القحطاني بالمبلغ الذي تسلمه كل عضو من اعضاء مجلس الإدارة عن السنتين 2019، و 2020 بإجالي مبلغ 1,650,000، بالإضافة إلى مبلغ 100,000 ريال على سبيل التعويض، وتقوم شركة المبرة حالياً بإجراءات التمسن.

للإستعلام عن أي استفسارات أو إيضاحات، يرجى الإتصال بالإدارة. Please do not hesitate to contact us if you have any questions

نيابة عن شركة الميرة للمواد الإستهلاكية ش.م.ع.ق

يوسف على العبيدان الرئيس التنفيذي

Al Meera Consumer Goods Co. (Q.P.S.C) Paid-up Capital QR. 200,000,000 - C.R. 29969 📞 (+974) 40119111 🔌 (+974) 40119186

♀ P.O. Box 3371 Doha - Qatar

⊕ www.almeera.com.qa

شركة الميرة للمواد الاستهلاكية (ش.م.ع.ق)

رأس المال المحفوع ٢٠٠٠٠٠٠٠٠ ر.ق - سجل تجاري: ٢٩٩٦٩ (+9VE) E-119111 - (+9VE) E-119111 \